
Dnes se seznámíme s tvořením ZÁPORU v přítomném čase prostém.  

Zapiš si do sešitu nebo vytiskni a nalep: 

ZÁPOR tvoříme pomocí slov DON´T (=DO NOT)   a DOESN´T (=DOES NOT)  a infinitivu  

Koncovka –S je ve 3. osobě č. jednotného obsažena ve tvaru DOESN´T, takže už toto koncové –s ke 

slovesu nepřidáváme.   He plays tennis. He doesn´t play tennis.  

 

I don´t go to school – Já nechodím do školy 

You don´t go to school – Ty nechodíš do školy 

He (she, it) doesn´t go to school – On (Ona, To) nechodí do školy 

 

We don´t go to school – My nechodíme do školy 

You don´t go to school – Vy nechodíte do školy 

They don´t go to school – Oni nechodí do školy 

 

 

V pracovním sešitě vypracujte tato cvičení: 

36/4 – zakroužkuj správné tvary 

37/5 – prohlédni si tabulku a vedle vpravo napiš kladné nebo záporné věty v přítomném čase 

prostém 

37/6 – Oprav věty a přepiš je správně 

 

Splňte do 6.4   

 

 

 


